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Abstract (en)
[origin: DE3539856A1] Netting made of threads (3) or wires for fences and/or games, which is covered, as an information carrier for each item of
information, only on one of its two visible sides I, III. The covering (6) for each thread (3) or wire extends up to a maximum of a theoretical middle
surface (7) of the netting, which separates the netting into two halves of the thread (3) or wires which, as the case may be, are visible only from one
side I or III.

Abstract (fr)
Grillage constitué de fils (3) ou de fils de fer pour clôtures et/ou jeux, qui est recouvert, comme support d'informations, pour chaque élément
d'information sur seulement l'un de ses deux côtés visibles I et III. L'élément de couverture (6) pour chaque fil (3) ou fils de fer s'étend au maximum
jusqu'à une surface moyenne théorique (7) du grillage, qui sépare ce dernier en deux moitiés de fil (3) ou fils de fer qui dans chaque cas sont
visibles d'un côté I ou III.
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